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Tisztelt Elnök Asszony!

„Kinek az érdeke a Villányi borvidék jóhírének tönkretétele?" címmel a Házszabály 91 .E-a
alapján kérdést kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
földművelésügyi és vidékfejlesztési

minis terhe.

Tisztelt Miniszter úr!
2004, szeptember 6-án „Zengő helyett Tenkes? - avagy egy NATO-beruházás érdekében egy már
működő objektum felszámolása" címmel napirend utáni felszólalásom volt a Parlamentben . Mivel
a kormány részéről nem tartózkodott senki az ülésteremben, csak Dr. Józsa István szocialista
képviselő, ezért írásban szeretném feltenni Önnek kérdéseimet .
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8. Írásbeli választ igénylő kérdés

Sajtóértesülések szerint a Tenkes - hegy lehet az eredetileg a Zengőre tervezett NATO
radarállomás új helyszíne . Ez az információ megjelent a Népszabadság és a Mai Nap szeptember
2-i számában is .

A Tenkes - hegy a Villányi - hegységhez tartozik, Villány pedig világhírű borvidékéről híres .

Kapott-e hivatalos tájékoztatást a Minisztérium, hogy valóban a Tenkes - hegyen valósítanák meg
a beruházást?

Veszélyeztetve vannak-e a szőlő ültetvények? Ha igen, akkor mekkora és milyen mértékű kárt
szenvednének?

Ha valóban odaépül a fent említett NATO radarállomás, abban az esetben egyenes arányban
romlana a villányi borvidék jó híre. Kinek az érdeke a borvidék tönkretétele?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004 . szeptember 8 .
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